



ERITREAN FUNDAMENTAL JUSTICE PARTY

ሰልፊ መሰረታዊ ፍትህ ኤርትራ ብምክንያት ብሩኽ ወርሒ ሮሞዳን ንጽኑዕን ትዕግስተኛን ህዝቢ ኤርትራን፡ ከሙኡውን ንደለይቲ ፍትህ ዝቃለሱ ፖለቲካዊ ውዳበታትን፣ ንናጽነት ዝሰርሑ በርገሳዊ ማሕበራትን ናይ እንኳሶ ናብዚ ኣብጻሓና ንሓገሰና ዝገልጽ መልእኽትና ነቅርበልኩም።

ረቢ ድማ ንዓናን ንዓኽትኩምን ብጽቡቕ ጥዕናን ሓገስን ሸሻይን ሂቡ፡ ጸምናን ዱዓናን ተቐቢሉ ነዛ ወርሒ ሮሞዳን ሰናይን በረከን ዝመልእት ክገብረልና ንጎይታና ንልምኖ።

ወርሒ ሮሞዳን ወርሒ ናይ ተውባ ናብ ረቢ ንምለሰሉ ወርሒ ኢዩ። ኣላሁ ስብሐቲ ወታዓላ ካበቲ ንኣስላም ዝሃበም ንዕማ ድማ ኣብዛ ብርክቲ ዝኾነት ወርሒ ቀልጢፍና ቶውባ ክንብልን ካብ ረቢ መቅፊራ ይቅረታ ክንሓትትን ናብ ረቢ ክንቀርብን ነዚ ዕድል ክንጥቀመሉ ይግባእና።

ጸም ወርሒ ሮሞዳን ሓድ ካብቶም ሓሙሽተ ኣዕኑድ ናይ እስልምና ኢዩ። ኣብዛ ወርሒ ድማ ቁርኣን ወራዳ፣ ኣብዛ ወርሒ ድማ ለይልቱል ቀድሪ ብሸሕ ወርሒ ትግመት ኼር ዘለዎ ለይቲ ትርከባ ከሙኡውን ብዙሕ ኼይራትን ኣጅርን ዘለዎ ስለ ዝኾነት ኼር ዘልዎ ወርሒ ሮሞዳን ክገብረልና ንምነጻልኩም። ኩሉ ዓም ወኣንቱም ብኼር

We, Eritrean Fundamental Party for Justice, are pleased to extend our warmest congratulations and blessings on the occasion of the blessed month of Ramadan for the steadfast and patient Eritrean people, political organizations fighting for justice, and civil society working for freedom.

May God bring it back to us with good health and happiness, and We ask God to accept fasting and prayers from us and to make this month full of goodness and blessings,

The month of Ramadan is the month of repentance and return to God. God blessed Muslims and made this holy month for them to hasten repentance. Seize the opportunity for forgiveness and contentment.

The Five Pillars of Islam, in it, is the master of the months, and the last of them is the Holy Qur'an, and in it, the Night of Decree is better than a thousand months. Ramadan has many virtues.

Wishing Season's greetings of Ramadan

نحن حزب أساس العدالة الإرترية يسرني أن نتقدم إليكم بأسمى التهاني والتبريكات بمناسبة حلول شهر رمضان المبارك للشعب الإرتري الصامد والصابر، والمنظمات السياسية المناضلة للعدالة، والمجتمع المدني العاملة للحرية،

أعاده الله علينا وعليكم بالصحة والعافية والسعادة، نسأل الله أن يتقبل منا ومنكم الصيام والقيام وأن يجعل هذا الشهر عامراً بالخير والبركا

شهر رمضان شهر التوبة والعودة إلى الله سبحانه وتعالى أنعم الله على المسلمين وجعل لهم هذا الشهر الكريم للتعجيل بالتوبة، واغتنام الفرصة للمغفرة والصفح والرضا.

أركان الإسلام الخمسة، وهو فيه سيد الشهور، وآخرها نزل فيه القرآن الكريم، وفيه ليلة القدر خير من ألف شهر، وشهر رمضان له فضائل كثيرة.

كل عام وأنتم بخير